

Referat fra styremøte 20. 08.2024

1. Møteplan

Annenhver onsdag er bra tidspunkt, klokken 18.00 eller 18.30.

2. Evaluering camp 33

I det store og hele en veldig vellykket camp, men det var tre uønskede hendelser som er fulgt opp under campen. Vi ser noen forbedringspotensialer til neste camp, som vi vil ha med oss i planleggingen. Vi samler alle erfaringer og innspill i et dokument på teams.

3. Høstferiecamp

Maks 3 dager. Vi sonderer mot noen lagenheter om det er interesse for camp, før vi konkluderer om vi arrangerer høstcamp i år. Potensielt 3 grupper med maks 25 i hver gruppe.

4. Kontor

Marita tar ansvar for å initiere dugnad for å rydde kontoret som er innenfor VIP-rommet. Rommet gjøres om til møterom som kan brukes uten booking.

5. Fullvask av kantina og kjøkkenet

U10 skal vaske kjøkkenet. U11 vasker spisesalen. Pia skriver tekst som Silje sender til ansvarlige lagledere. Må være gjennomført før 1. september.

6. U16

Anders Smedsrud blir interim lagleder U16 inntil de har foreldremøte med valg av lagleder.

7. U14 foreldremøte 21.08.24

Styret deltar ved styreleder René og foreldrekontakt Hege.

8. Oppspill

Sportslig leder har gått gjennom reglementet for oppspill med U13, U14 og U15.

9. Åpen messe i Grorud fritidshus 10. september.

De har åpning for at fritidsaktiviteter utenom bydelen inviteres der det ikke er tilbud i bydelen.

Vi melder oss på og har fokus på jentetilbud og skøyte- og hockeyskolen. Hege følger opp mot Marte Heilemann og Nicklas som er ansvarlig for å rekruttere og beholde jenter. Det må lages noen aktiviteter på stand, her kan vi kopiere mye av det vi gjorde på Løren torg med jentene i september 2023.

10. Diverse muligheter for å søke om midler

Benjamin følger opp i dialog med Åse. Det er flere åpne utlysninger nå og styret vil søke om midler hos Tomra, DNB og Gjensidigestiftelsen. Vi søker om midler til treningsklær og utstyr som vil gå på "omgang" mellom lagenhetene i tråd med en grønn, sirkulær økonomi.

11. Hovedmatris

Det vil snarlig landes hvem som er hovedmatris.

12. Warrioravtalen

René og Åse holder i avtalen.

13. Nyhetsbrev

Det skal snart sendes ut nyhetsbrev, tema bla Camp 33 og laglederne.

14. Fotografering

Vi må inngå avtale med fotografering av lagene, typ i november. Silje følger opp.

15. Rubic

Det gjennomgås nå at redusert/fritak fra treningsavgift er registrert riktig i Rubic.

16. Kontrakter

Styret gjennomgår nå kontrakter og hvilke som skal fornyes.

Det ses på mulighetene for å inngå en deltidsavtale med student som kan avlaste yngres med administrative oppgaver.

17. Diverse

- Oppstart av kiosk

- Innkjøp av varer til oppstart ligger på rundt 40 000
- René tar en prat med Ole Anders for å finne løsning for innkjøp, eks via avtalen med Eureka
- Styret følger også opp mot innkjøp av "merch"

- Utstyr til trenere

- Står i laglederhåndbok at trenerne har rett til å få varmedress hvert 3. år
- Mest effektivt med fellesbestilling av Warrior-dresser, da får vi rabatt.
- Hver lagenhet får 2 sett (til 2 trenere, om de ikke har fått de siste 3 år)
- René ser på kostnaden for innkjøp med Åse
- Betalte trenere har også rett på noe treningsutstyr, dette sjekkes opp nærmere.

- Boder

- 2010 har liten bod som ikke rommer alle spillerne, de har behov for større bod.